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Abstract (en)
The tank has a vented tank casing (1) resting on feet (2) mounted on a base (12). The casing has a skirt (3) and a cover (5) forming an enclosed
space filled with an inert gas. The tank can be spherical with the casing formed by a cylindrical skirt (3) enclosing the reservoir and the feet and
engaging on the base. The skirt is covered by an annular rim (4) receiving a domed cover with reinforcing ribs (51) having tiles. The top of the cover
has an annular cap (6) engaged by the ribs of the cover.

Abstract (fr)
Réservoir composé d'un réservoir sphérique (1) reposant sur des pieds (2) appuyés sur une embase (12). Un ensemble formé d'une jupe
cylindrique (3) entoure le réservoir cylindrique (1) et ses pieds (2) en s'appuyant sur l'embase (12) du réservoir ; la jupe est surmontée d'un tirant
annulaire (4) recevant une coupole (5) formée de nervures rayonnantes (51) portant des dalles, le sommet de la coupole étant constitué par un
lanterneau annulaire (6) sur lequel s'appuient les nervures (51) de la coupole (5), de manière à envelopper le réservoir sphérique (1) en laissant un
espace de confinement rempli d'une atmosphère inerte. <IMAGE>
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